
Referat fra Årsmøtet i Åsseterlia hytteforening, lørdag 8.oktober 2022.10.13 

Til stede: Representanter fra 25 hytter. 

 

I det videre henvises til Årsberetning 2021 / 2022 og Regnskap 2021 / 2022 som begge ligger på 

hjemmesiden til hytteforeningen:  www.asseterlia.no 

 

1. Valg av Møtereferent: Anne Birgit Reisegg 

 

2. Årsberetningen ble gjennomgått av styrets leder Svein Arne Lilleløkken. 

Tilleggskommentarer:  

• Oppfordring til samtlige hytteeiere om å sjekke stikkrenner i nærheten av egen hytte, 

dette kan redusere utfordringer med tette løp og oversvømmelser. 

• Oppfordring om å betale inn avgift for løypepreparering, for å få gode skiløyper. Og at 

dette skjer via hytteforeningen, slik at det registreres hvor innbetalingene kommer fra, 

og at det derved skal gi bedre preparering i de områdene innbetalingsprosenten er høy. 

• Spørsmål om endret tidspunkt for årsmøtet: diskutert flere ganger før, har fortsatt 

konkludert med at dette er en av de helgene det er flest folk på hyttene (selv om det 

også foregår mye på Haglebu denne helgen). 

• Kamera ved bommen: det er satt opp lyskaster som går på ved innkjøring, men det er 

ikke montert kamera. Ønske om å undersøke nærmere hvordan dette kan la seg gjøre, 

hvilke krav som må oppfylles etc. 

 

3. Regnskapet presentert av Aase Årvik, ny kasserer dette året.  

Regnskapet ble godkjent ved akklamasjon. 

 

4. Valgkomiteen v/ Hogne Drabløs informerte om valg, og om hvilke kandidater som var på 

valg. 

Valgkomiteen tar gjenvalg (bestående av Hogne Drabløs, Rune Pedersen og Ellen Marie 

Theodorsen). 

 

I styret var følgende personer på valg: 

 Svein Arne Lilleløkken (Leder) Tar gjenvalg 

Vidar Lauvlid (styremdlem) Ønsker avløsning. 

 

Forslag fra valgkomiteen om nytt styremedlem: Kim Wedum 

Han presenterte seg selv, og ble valgt ved akklamasjon. 

 

Revisor Terje Midskogen – tok gjenvalg som revisor. Valgt ved akklamasjon. 

 

Valgkomiteen oppfordrer medlemmer av hytteforeningen til å ta kontakt, slik at man kan ha 

et utvalg av kandidater til senere valg. 

 

5. Generell informasjon fra styret: 

• Nye generasjoners grunneiere både på Østenforfeltet (både Ingrid og Kåre Østenfor er 

gått bort) og på Bernerfeltet (Berner har overdratt ansvaret til en av sine døtre). Dette 

http://www.asseterlia.no/


medfører bl.a. at det jobbes med ny reguleringsplan for nedre del av Berner-feltet, med 

den hensikt å legge ut minst 12 – 14 tomter (NB! Ikke på myrer!) 

• Hytterenovasjon: Store avfallscontainere til søppelsortering. Brikker må brukes til åpning, 

for å hindre «gratis-passasjerer/ turistsøppel». Mye trøbbel i starten, fungerer bra nå.  

«Selvkost»: høyere avgift for fastboende enn hytteeiere. 

Mulig kameraovervåking: for å forhindre at folk setter fra seg søppel utenfor 

kontainerne. 

Mulig å skaffe seg flere brikker, ved kontakt med Rfd.    www.rfd.no>sigdal 

• Forsøksordning: Gjenvinningsstasjonen i Nedre Eggedal vil være åpen de nærmeste 

søndagene. Dersom dette blir vellykket, ønskes det at dette skal bli en permanent 

ordning. 

• FLOMSIKRING: det ble vedtatt på fjorårets årsmøte, at styret skulle jobbe videre med 

arbeid for å flomsikre brua over Flenta. Det skal legges ned to store, ekstra rør. Dette 

arbeidet håper vi vil skje i høst, og det vil føre til at brua (og derved tilkomsten til 

samtlige hytter) vil stenges for èn dag. Dette vil det komme informasjon om i god tid. 

Dette arbeidet vil kreve penger (opp mot 250 000 kr), og det er derfor sendt ut et krav på 

kr 1000 til samtlige hytter, for å få dette dekket (til en egen konto). Vi håper derved å 

kunne ha en tryggere vei ved en evt storflom. 

• Når det gjelder hva som faktureres via hytteforeningen, og hva som faktureres fra den 

enkelte operatør, henvises til en fyldig oversikt på hjemmesiden www.asseterlia.no 

under «Områdeinndeling, veier og ansvar» 

• Spørsmål fra salen om utvikling i planene om utbygging av Hallèn-feltet  (mellom 

Bernerfeltet og Øvre Åsseterlia), i regi av Hallingconsult. Her er det foreløpig ikke skjedd 

noe mer, og per i dag er det liten aktivitet i dette markedet (bygging av utleiehytter). 

• Spørsmål fra salen ang. informasjon om eiere av nabohytter, dersom man oppdager 

skadeverk. Mulig å gå inn på www.seeiendom.no (må logges inn med Bankid, og kan 

spores), evt. sende mail til undertegnede (ab@reisegg.net) og gi beskjed om hvilken 

hytte det er snakk om. Å legge ut informasjon om hytteeiere er ikke aktuelt. 

Referent: 

Anne Birgit Reisegg 
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